
 

P R O C E S    V E R B A L  , 

 

 

          Incheiat azi  24.02.2020 ,  orele   13,00 , in  cadrul  sedintei  extraordinare  a  
Consiliului   local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  
din  cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  extraordinara  prin  Dispozitia  Primarului  
comunei Leleasca , Judetul Olt ,  cu  nr. 14  din  data  de 20.02.2020 . Din  consultarea condicii  
de prezenta  rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 
consilieri  ;   

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   
de  hotariri  inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

        DOMNILOR   CONSILIERI ; 

       Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  cum  
ati  fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  
urmatoarea  ordine  de  zi ;   

1) . Proiect  de  hotarire  referitor  la  incheierea executiei  bugetare  pe  trim. IV 2019 .  

                                     Initiator - Selescu  Vasilica - Primar 

                                     Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil 

2). Proiect  de  hotarire  referitor  la  aprobarea  bugetului  local  pe  anul 2020 . 

                                     Initiator - Selescu  Vasilica - Primar 

                                     Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil   

   3). Proiect  de   hotarire referitor    la   suplimentarea numarului  de  posturi  de asistenti  
personali ai persoanelor  cu  handicap  grav , cu   patru  posturi  

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Stanescu  Camelia  - Secretar  general  

   4). Proiect de hotarire  referitor  la   aprobarea inchirierii  suprafetelor de pasune ce  se afla in   
proprietatea privata  a  comunei  LELEASCA , Judetul  OLT,  in vederea  pasunatului  prin  
licitatie   publica . 

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Grigorescu Dumitru - Inginer  

 5). Intrebari , interpelari. 

   6). Diverse . 

 Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  
aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  binenteles  daca sunt respectate  
prevederile  art. 136 alin . 8  din Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  



Codul  Administrativ  ,  publicat in Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 , cu  
referire  la  existenta  raportului de  specialitate   al   compartimentului de resort  al  Primariei  
care  se  constituie in  urgenta .    

 Nu sunt.  

Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata   : 

              Cine  este  pentru ?         9 - voturi                  

              Cine este  impotriva ?        -  voturi 

              Cine  se  abtine  ?         - voturi                   

       In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9 voturi  pentru , - voturi  
impotriva , -  abtineri ,  asa cum  a  fost  prezentata  . 

         Va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  138 alin. 3   
din Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  Codul  Administrativ  ,  
publicat in Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 ,  participa  fara  drept  de vot  
la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel , Păunescu Ioana , Grigorescu Dumitru, Stroe 
Carmen -Florina - Director  Scoala Gimnaziala  Leleasca  , Serban Alina-Florentina ;             

D-na  secretar general Stanescu Camelia –  Consiliului  local  procesul verbal  al  
sedintei  anterioare  din  data  de 19.02.2020 ,  in  conformitate cu  art.  138 alin. 14   din 
Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  Codul  Administrativ  ,  publicat in 
Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  
anterioare ? 

         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare 
asa cum  a fost  prezentat  . 

         Cine  este  pentru ?         - 9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?       -   voturi 

     Cine  se  abtine  ?          -   voturi  

       Avind   in  vedere   ca a   fost  epuizat   mandatul  de  presedinte  de sedinta  al 
d-lui  DRĂGHICI  GEORGEL   , se   solicita   propuneri  pentru  desemnarea  unui  nou  
presedinte   de  sedinta.  

Dl. MILITARU  CONSTANTIN  - presedintele  de  virsta  solicita  propuneri pentru  

desemnarea presedintelui  de  sedinta . 

Dl. MILITARU  CONSTANTIN  - consilier , propune  ca  presedinte  de   sedinta pe   

d-l  BRUMARU  COSTINEL  , care   va   conduce  lucrarile  sedintei de  consiliu  local  
pe  parcursul  a  3   sedinte  consecutive .  

         Se   supune   la  vot  propunerea  ca  d-l  BRUMARU  COSTINEL   sa  fie  
ales  ca  presedinte  de  sedinta . 

         Cine  este  pentru ?             -    9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?          -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?             -  voturi  



         In  urma  votului  dv.  D-l BRUMARU  COSTINEL    a  fost  ales  ca  
presedinte  de  sedinta  adoptindu-se   hotarirea  nr. 3  din  data   de 24.02.2020  si il  rog  
sa  preia  lucrarile  sedintei  extraordinare  de  azi .  

Dl . POPONETE  DUMITRU    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia   

lucrarile sedintei  de  azi . 

  Se   intra  in  ordinea de zi si  se  prezinta  proiectele de hotarire inscrise  pe  ordinea  
de  zi .  

  Dupa prezentarea materialelor  inscrise  pe  ordinea  de  zi   , presedintele  de  sedinta  
dl. BRUMARU  COSTINEL , solicita  inscrieri  la  cuvint . 

  Se  inscriu  la  cuvint  urmatorii consilieri :  

       In  deschiderea  sedintei ,  se  inscrie  la  cuvint   dl.  POPONETE  DUMITRU ,  
tinind  seama  de  discutiile  purtate  in  sedinta  anterioara , avind  nejustificata  majorarea  
impozitelor  si  taxelor  locale  cu  indicele  de  inflatie  , cit  si  majorarea  de  5 %  
aplicata  la  finele  anului , propune revocarea  hotaririi  cu  nr. 39*29.11.2019 ,  privind 
stabilirea  impozitelor  si  taxelor  locale  pentru  anul 2020 ,luind  in  calcul  ca majorarea 
este  foarte  mare .  

        - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA  - cu  privire  la  acest  aspect nu  mai  este  
posibila  revocarea  acestei  hotariri  pe  motivul  ca  ea  a produs  efecte  de  2 luni  de  
zile  ,  a  fost  comunicata Institutiei  Prefectului Jud. Olt si  chiar  nu  este  temei  de  
revocare . Concluzioneaza  ca  majorarea  nu  este  foarte mare  , tinind cont  de  faptul  ca  
de 8  ani  de  zile ,  impozitele  si  taxele  nu  au  fost  majorate . Pensiile  si  preturile  au  
crescut  in  mai  multe  etape  ,  de  aceea solicita  d-nei  Serban Alina - Referent  impozite  
si  taxe locale  de  a  face  un calcul  estimativ si  de  a  ne  putea lamuri  cu  privire  
majorarea  facuta . Hotarirea  luata  in luna  noiembrie 2019 pentru  stabilirea  impozitelor  si  
taxelor locale  pentru  anul 2020 a  respectat normele  legislative  in  vigoare si  a  primit  
avizul  pentru  legalitate  din  partea Institutiei  Prefectului  Judetul  Olt .  

        - Se   acorda  cuvintul  d-nei STROE  CARMEN - Directorul  Scolii  Gimnaziale  
Leleasca ,  pentru  a  prezenta Referatul  de  necesitate , precum  si  solicitarile  de  sume in  
vederea  includerii  in  bugetul  local . Solicita   sprijin  din  partea  Consiliului  local  prin  
alocarea  de  sume pentru  refacerea  imprejmuirii Scolii Gimanziale  Leleasca in  partea  de  
Est ,  acoperirea  lacului de  la  limita  de proprietate ,  construirea  de tualete  in  incinta . De 
asemenea  solicita  ca  prin  buget  sa se  prinda  bani pentru  masa  elevilor   ,  aflindu-ne  
si  noi  in proiect  pilot . Aprecizaza  ca bun   sprijinul  acordat  de Consiliul  local scolii  
noastre , din  toate  unitatile  de  invatamint  din  jur , noi  avem  toate  avizele la  zi .Cu  
toate  ca avem  avize ,  tualetele  devin  neconforme  pe  timpul  iernii ,  avem  apa curenta , 
avem  fosa  septica . Nu  inteleg  de  ce  nu  putem  sa  luam  exemple  pozitive de  la 
localitatile  din jur . Pentru  reabilitarea tualetelor se  va executa proiect  cit  si  deviz  de  
lucrari .  

      - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - recomanda ca materialele trebuiesc  sa  se aduca din  
timp ,  pentru a  avea  cunostiinta sa  se  includa pe  ordinea  de  zi ,  iar  sumele  sa  fie  
cuprinse  in  buget . Este  de  acord cu inscrierea  Scolii Gimnaziale  Leleasca  in programul  
pilot  prin care se  va acorda  masa  elevilor ,  dar  trebuie  sa  se  implice si Inspectoratul 
Scolar Judetean Olt .  

      - Dl. NEGREANU  ION - intreaba pe  d-na  STROE  CARMEN - Directorul Scolii 
Gimnaziale - daca  sume care  au  fost  repartizate  anul  trecut prin  bugetul  de  venituri  si  
cheltuieli  au  fost  suficiente ? Daca  s-a  incadrat in  cheltuielile  totale  ,  atit la  
cheltuielile  de  personal , cit  si  la  cheltuieli materiale ? 



      - D-na  STROE  CARMEN - raspunde  - DA - si  multumeste  pe  aceasta  cale  inca  
odata  Consiliului  local  pentru sumele  acordate . In  continuare  arata  faptul ca are toate 
aviyele si  la  tualetele  care  nu  se  afla  in  incinta ,  acestea  devin  neconforme  pe  
timpulk  iernii .  Adreseaza  o  rugaminte  ,  daca  la  finele  anului mai  ramin  bani ,  
acestia  sa  fie  redirectionati  la  alte  capitole . Sa  nu   se uite  solicitarea  catre  I.S.J. Olt 
a  unui  microbuz  scolar nou .  

       Ca  prioritati  in perioada  imediat  urmatoare  ,  

       - acoperirea lacului ,  putea  sa  fie  acoperit  in  momentul  in care  au  fost  
incepute  lucrarile  la Dispensarul Afumati . 

       - alocarea de  bani  pentru burse sociale  si  de  merit . 

       - imprejmuirea  localului in  partea  de  Est . 

       - asigurarea hranei  elevilor  prin Programul pilot . 

       - Dl. NEGREANU  ION - cu  privire  la  tualete - trage  o  concluzie - au  fost  prost  
facute  de  la  inceput .  

       - D-na Stroe  Carmen - revine  si   arata ca a  colaborat  foarte  bine  atit  cu  
Consiliul  local cit  si  cu  Primaria ,  fapt  pentru  care  adreseaza  multumiri . Precizeaza ca  
la  localitatile  vecine  Topana  si  Fagetelu nu  s-au  acordat  burse , deoarece  intocmirea  
dosarelor  este  greu  de facut ,  dirigintii  claselor au fost  pusi  la  treaba. Am  colaborat  
foarte  bine  cu  compartimentul asistenta  sociala ,  atit  pentru  bursele  sociale  , cit  si  
pentru  rechizite . Pentru  acest  an  scolar propune   un numar  de  35 burse  scolare sociale cu 
o  suma  de  100 lei si  7  burse  de  merit ,  sumele  vor  fi  stabilite  de  Consiliul  local 
. 

        Este  constienta  de  faptul ca  aceste  prioritati  au  venit  cam  tirziu ca  
propunere  din  partea  mea , sa  nu fie  modificat  bugetul  deoarece  este  o  munca  
imensa, de  aceea  mai  vorbim  la rectificarea  din  septembrie-octombrie  cind  incepe  noul  
an  scolar .  

        Cu  privire  la  acordarea  de  masa  calda  elevilor  ,  la  nivelul Primariei  au  
fost  purtate  foarte  multe  discutii din partea  administratorului  public  al  Primariei  cum  
ca sa fie  multumiti  cu  laptele  si  cornul ;  nu  va  face  licitatie  publica  pentru  
acordarea  de  masa  calda deoarece  trebuiesc  indeplinite  anumite  conditii  specifice (sala  
de mese, avize DSV,DSP etc . ) 

       - D-na  BOBEICĂ SALOMIA  - intervine  si  arata  ca  aste  discutii  sunt  purtate  
in  afara unui  cadru  organizat ,  iar soarta  acestor  copii  se  hotaraste  de  catre  noi 
Consiliul  local  ,  care  ne  asumam  si  multe  responsabilitati . 

       - Dl. SELESCU  VASILICĂ - primar - intervine , da citire adresei ISJ  Olt cu  privire  la 
distribuirea  laptelui  si  corn si propuneri  pentru  acordarea  de masa  calda  elevilor .  La  
noi nu  poate  fi  vorba de masa  calda,  nu  avem  conditiile  necesare  pentru astfel  de  
activitate , nu  ne  putem  asuma riscuri majore  ,  pot  aparea toxiinfectii  alimentare , de  
aceea  se va  acorda  hrana rece .  

       - D-na  Director  Stroe  Carmen - cere  permisiunea  de  a  se inscrie  la  cuvint  si  
va  prezenta ca  -  se  va merge  pe  pachete alimentare , prin  distribuirea de  pachete  cu  
hrana  rece. Avem sala sterila  in  care  se  primea si cornul  si  laptele, avem  personal  
specializat  care  a  facut  cursuri  de igiena ,  fiind  vorba  despre  d-na  Negreanu Emilia . 
Tot  personalul  didactic  are  analizele  la  zi .  

       In   continuare  se  acorda  cuvintul  d-lui  Ing. Grigorescu Dumitru  pentru  a  
prezenta  Raportul  compartimentului  de  specialitate  cu  privire  la initierea  procedurii  de  



inchiriere  pajisti  din  patrimoniul privat  al  localitatii . Este  prezentat succint  planul  de   
amenajament  pastoral  intocmit  in  anul  2019  cit  si  colele  care  se  afla  in  prezent  
disponibile  pentru  a  putea  fi  inchiriate in  suprafata  totala  de  29,74 ha . Precizeaza  
faptul ca suprafete  de   pajisti  sunt  mult  mai  mari  fata  de  cele  care  se  afla  in  
prezent  dar  sunt  pasuni  impadurite  ,  putem  sa  defrisam  materialul  lemnos  de  pe  
ele sa  le  facem eligibile  si  sa  le  declaram  in  numele  UAT la  APIA . Cbanii  de  ii 
avem  in  cont  putem  achizitiona un  buldoexcavator care poate  fi  multifunctional  , il  
putem  folosii  la  amenajari  de  drumuri ,  la  islazuri , il  putem  inchiria  pentru  
efectuarea  diferitelor  lucrari  etc . 

        Dl.  Presedinte  de  sedinta prezinta cererile  din  partea  protului paroh Parohia  
Păroşi  si  Filie  Ştefanesti prin  care solicita :  

        - demolarea  constructiei  vechi - patul -  pentru  a  se  largii  Cimitirul Mijlocul  cu  
2  m ;  

        - sprijin  financiar  in  suma  de 1500 lei  pentru  refacerea gardului de  la  Cimitirul 
Stefanesti ; 

        Cu  privire  la acest  aspect dl. DICU  NICOLAE - precizeaza ca  Cimitirele  sunt in  
administrarea autoritatii  publice  locale si  este  necesar  sa  se  acorde sumele prin bugetul  
local.  Sa  se  procure  materialele  prin  Primarie iar lucrarea sa  o  faca  preotul cu  
cetatenii  parohiei . 

Supusa  la  vot  propunerea  se  aproba  prin  alocarea  sumei  de 150 lei pentru  efectuarea  
lucrarilor  de la  gardul  de  la  Parohia  Stfanesti ,  cu  votul  a  9  voturi  pentru .  

       - Dl. Enache  Constantin - Viceprimar - trage  o  concluzie ,  daca  cimitirele  se  afla  
in  patrimoniul  nostru atunci sa  nu  se  mai  incaseze taxa pentru  atribuirea locurilor de veci .  

       - Dl.  MILITARU  CONSTANTIN - in  ceea  ce priveste atribuirea sumelor  catre  
parohii  trebuie  facuta  o  procedura speciala ,  asa  cum  s-a  mai  procedat  si  alta  data  
,  sumele  de  bani  ajung  in  contul  lor  ,  nu  se  atribuie  bani in  numerar  Parohiilor 
. Preotul  paroh  de  la  Ursi  s-a  descurcat  singur  ,  a  amenajat  fintina ,  a  facut  
troita  si  alte lucrari cu  sprijinul  enoriasilor  si prin  sponsorizari . Daca facem  dontatii  
pentru  biserici  sa  nu  se  mai  perceapa  taxa  la imormintari  sau  pentru  atribuirea  
locurilor  de  veci .  

        - D-na  Serban  Alina  - Referent  la  taxe  si  impozite prezinta  raportul  
compartimentului  de  specialitate prin  care  solicita reducerea  cotei  de  impozitare  de  la  
1,3 %  cit  era  prevazuta in  HCL  nr. 29/2016 la  0,4 %  cit  prevede  Codul fiscal  pentru 
SC FREE RANGE  SRL aferenta  cladirilor nerezidentiale aflate  in  proprietate sau  detinute  de  
persoanele  juridice, utilizate pentru  activitati  in  domeniul  agricol .  

        Supusa  la  vot  propunerea este  aprobata  cu  votul  a 9  consilieri ,, pentru ,,. 

        - Dl. NEGREANU  ION - concluzioneaza  faptul  ca  autoritatea  publica  locala  nu  
a  facut  nimic  pentru  comunitate .  

        - Dl. Enache  Constantin - Viceprimar  solicita  d-nei Serban Alina o  simulare  a unui  
calcul  arbitrar  al  impozitului majorat .  

        De  aceiasi  parere  este  si  d-na  Bobeică Salomia - care arata  faptul  ca  anul  
trecut  a  platit  suma  de  150 lei . Doreste  sa  stie  care  este  majorarea  acordata  pentru  
acest  an ? Trebuia  sa ne  documentam mai  bine  pentru  a stii cresterea  de impoyitare . Ne  
trebuiesc  sume pentru  fundamentarea  salariilor  personalului  angajat,  pentru decontarea  
cheltuielilor  la  SAA, pentru  unele  investitii  majore  pentru  ca  este  mult  mai  greu 



prin  sponsorizare . populatia  din  localitatea noastra  este  saraca ,  dar majorarea  nu  este  
foarte  mare .  

- Dna  Serban  Alina  explica  modul  de  calcul privind  majorarea  impozitului . 
Cresterea nu   

este  majora  ,  la  un  debit  de  150 lei  cresterea  este  de 16 lei . Deci  nu  este  o  
crestere  semnificativa  ,  avind  in  vedere  faptul ca  nu  au  fost  majorate  de 7-8 ani .  

        - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - propune  a  se  termina  odata  cu  reprosurile 
vechiului  primar  sau  noului  primar sa fie  aduse  in  fata Consiliului  local realizarile  
facute . Daca majorarea impozitelor  s-a  facut  cu 10,6 % de  ce  se duce  in  sat  zvonul ca  
au  fost  majorate cu 27-30 % . Oare  s-a  inceput  campania  electorala ? 

        - Dl. NEGREANU  ION - intreaba - In  anul  2016 a  lasat  bani  pentru magayie  si  
tualete , unde  s-au  dus  banii ? Nu  s-au facut  investitii si  chiar  daca  s-au  facut ,  
apreciaza ca  nu  sunt  de  buna  calitate . 

        - Dl. GIOARSĂ  IONEL - Administratorul  public - se  aduc  numai  reprosuri  ,  ca  
nu  s-a  facut  nimic . Lucrurile  bune  nu  se  vad *drum  asfaltat,  drumuri  pietruite,  
rebilitarea  sistemului  de  alimentare  cu  apa , drumul  de  la  Mierlicesti ,  amenjarea  de  
la  Costa  Tapu , s.a . Arata  ca  este  nemultumit  de  prestatia  salariatilor  de  la  SAA , 
profitind  de  prezenta  dl. Mierlici Marin . Sistemul  de  Alimentare  cu  apa  a  fost  creat  
in  baza unei H.G. Trebuie majorat  pretul la  apa ,  se va  face  nota  de  fundamentare  si  se  
va  depune  la  ANRSC ,  acesta  se  va  stabilii la puterea  instalata . Se  solicita sa  se 
prezinte  caietul  cu  evidenta  incasarilor si situatia  restantierilor .  

        - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - revine  si  adreseaza  din nou  rugamintea autoritatii  
publice  locale  de  a  sprijinii acest  Serviciu  public  de  alimentare  cu  apa. Sunt  foarte  
multe  sparturi  pe  la  care  se  pierde  apa pe  care  tot  noi  o  platim. Sa  se realizeze 
investitiile  promise  n  urma  cu  ceva  timp , cu  totii  sa  putem  sa  facem ceva ,  astfel  
sa  nu  se  piarda  sistemul . 

        - Dl. Mierlici Marin - salariat  la  SAA cere  permisiunea sa prezinte urmatoarele :  

         Salariile  sunt  neridicate  de aproximativ  4  luni . Au  fost  aprobati  banii  pentru 
efectuarea statiei  de  clorinar ,  unde  sunt  banii ? A fost  decontata  o  suma  cam  mare 
pentru mentenanta  acordata  la  sistemul  centralizat  de  la  Leleasca , care  este  suma  si  
de  ce  se  face  din  incasari ? 

         - D-na  contabil Păunescu Ioana - raspunde - Banii  au  fost  prevazuti  pentru  statia  
de  clorinare  in  bugetul  anului  trecut , unde  sunt  actele ? dar nu  s-au  adus  justificari  ,  
cu  acte ,  nu  s-a  intocmit  deviz ,  nu  au  fost  achizitionate  lucrari  di  SEAP , etc. 
Catre  firma  de  mentenanta  a  lui  Narcis  nu  s-a  decontat  nici  o  suma  pina  in 
prezent .  

         - Dl. Presedinte  de  sedinta  BRUMARU  COSTINEL - prezinta  adresa  cu  nr. 
827024/2020 din  partea  Postului de  Politie  Leleasca,  care  solicita  luarea  de  masuri 
pentru organizarea  pazei  bunurilor  si  a cetatenilor  din localitate .  

          - Dl. DICU  NICOLAE  - cu  privire  la  acest  aspect- localitatea  noastra  poate  
fi  unicat,  deoarece  nu  are  amplasata  nici o  camera  de  luat  vederi , in  alte  localitati 
exista  din  doi  in doi  stilpi ,  nici  chiar  asa  ca  suntem  saraci  dar  mai  ales  la  
intersectii ,  in locurile  publice  mai  importante . De  asemeni  propune  reviyuirea  
iluminatului  public  si  inlocuirea  corpurilo  de  iluminat  arse . Propune alocarea  in  
bugetul  local  de anul  acesta  a  unei  sume  de 15 mii lei  pentru  procurarea  camerelor  
de  luat  vederi . La amplasarea  acestora  se  va  solicita  avizul  de  principiu  din parte 



Politiei  comunei . Supusa  la  vot  propunerea  este  aprobata  cu  votul  a  9  consilieri ,, 
pentru ,,.  

         - Dl. NEGREANU  ION - in  incheierea  sedintei  tine  sa  concluzioneze  ca  este  
cel  mai slab  consiliul  local  din  toate celelalte  de  pina  acum . Se hotarasc  in  Consiliul  
local  anumite probleme care ramin pe  hirtie ,  ca  de  exemplu - pentru  cadourile de  Pomul  
de  Craciun se  stabilise ca  in  comisia  de licitatie  sa fie  bagati  si  consilierii  locali , lucru  
care  nu  s-a intimplat. 

Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  se  
supun  spre  aprobare  urmatoarele   proiecte  de  hotarire ;            

  -   referitor    la  incheierea executiei  bugetare  pe  trim. IV 2019 ,  care  este   

aprobat cu  9  voturi pentru ____  voturi  impotriva  __ abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   
nr. 4  din 24.02.2020 .   .  

  -  referitor  la  aprobarea  bugetului  local  pe  anul 2020 , care  este  aprobat cu  9   

voturi pentru ____  voturi  impotriva  __ abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr. 5  din 
24.02.2020 .    

   - referitor    la   suplimentarea numarului  de  posturi  de asistenti  personali ai  

persoanelor  cu  handicap  grav , cu   patru  posturi , care  este  aprobat cu  9  voturi pentru 
____  voturi  impotriva  __ abtineri ,  devenind  astfel   hotarirea   nr. 6  din 24.02.2020 .   .  

-  referitor  la   aprobarea inchirierii  suprafetelor de pasune ce  se afla in   proprietatea  

privata  a  comunei  LELEASCA , Judetul  OLT,  in vederea  pasunatului  prin  licitatie   
publica,  care  este  aprobat cu  9  voturi pentru ____  voturi  impotriva  __ abtineri ,  
devenind  astfel   hotarirea   nr. 7  din 24.02.2020 .   .  

Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  26.03. 2020 ,  cu  
urmatoarea  ordine  de  zi ; 

1) . Proiect  de  hotarire  referitor  la Planul  de  gospodarire comunala  pe  anul 2020 :  

                              Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                              Prezinta - Enache  Constantin - Viceprimar 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise pe  ordinea de  
zi ,  declara inchise  lucrarile sedintei  ordinare a Consiliului local  al  comunei Leleasca , Judetul  
Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

 

        Presedinte   de  sedinta ,                        Secretar general ,                                        

                                                          C. Stanescu 

C. Brumaru                                                                          

 

 

 


